

MÖTESPROTOKOLL \$M10 19/20

Onsdagen den 6/5-2020 kl. 18:10.

Mötet sköttes via zoom.

Närvarande

Elin Hedberg, ordförande

Alfred Kedhammar, vice ordförande

Simon Dahlberg, kassör

Sofie Rehnström, sekreterare

Lovisa Brandt, kommunikationsansvarig

Martin Wood, lokalansvarig

Ellen Engquist, KUTA

Henrik Wallin, styrelseledamot \$\$20/21

Celice Carlsson, styrelseledamot \$\$20/21

Andreas Lund, kassör \$\$20/21

Lou Hellquist, vice ordförande \$\$20/21

Bilagor: 2

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Ordförande Elin öppnade mötet kl 18:14.

b. Mötets behöriga utlysande

Bilaga 1

Kallelse skickades ut den 24/4-2020.

Mötet beslutade

att mötet var behörigt utlyst.

c. Val av justeringsperson tillika demokratifrämjare

Ellen anmälde sig frivilligt.

Mötet beslutade

att välja Ellen till justeringsperson.

d. Anmälan av förhinder

Inga anmälda förhinder fanns.

e. Adjungeringar

Lou Hellquist, Henrik Wallin, Celice Carlsson och Andreas Lund behövde adjungeras med yttranderätt.

Mötet beslutade

att adjungera Lou, Henrik, Celice och Andreas med yttranderätt.

f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera.

h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för \$\$m9 var justerat anslaget på hemsidan, då Draget fortfarande är stängt och ej tillgängligt på grund av Covid-19, den 4:e maj. Det var tre dagar efter tidsgränsen. Föreningen berodde på att protokollet fastnade och tog en paus i mejlboxen innan det kom upp på hemsidan.

Mötet beslutade

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

i. Fastställande av föredragningslistan

Bilaga 2

Inga revideringar gjordes.

Mötet beslutade

att fastställa föredragningslistan i dess helhet.

j. Beslutsuppföljning

Elin skickade in alla handlingar till Sm4 till talmanspresidiet. De som skickat in äskningar meddelades \$\$ beslut.

k. Meddelanden

Elin meddelade att ÅL kommer hållas måndag den 11:e maj. Främsta syftet är att diskutera och försöka planera hur eventen som flyttas till i höst ska fungera tillsammans.

Alfred meddelade att Dennis Rootsi kom med info om att bidraget från ABF kanske kommer inkomma snart. Bidraget saknades och gjorde att Krexet gick mer back 2019 än vad det var satt i budgeten.

2. Uppdateringar

a. Accesser på Campus

Elin, Martin och Nima Ahanian har access till Draget måndagar 8.00-14.00. Det finns även en tillfällig access som man som sektionsmedlem kan ansöka om genom att fylla i det formulär som Martin delade på facebook. Formuläret finns även tillgängligt på hemsidan under fliken "for functionaries".

b. Unga forskare årsrapportering

Unga forskare ger sektionen bidrag men för att erhålla bidraget måste sektionen lämna in en årsrapportering, protokoll och en medlemslista. Sedan GDPR implementerades saknas det information om våra medlemmar som Unga forskare kräver ska finnas med i medlemslistorna. Elin har jobbat hårt för att sammanställa den saknade informationen för att sektionen ska kunna ta del av så stor del av bidraget som möjligt. För att fortsätta samla in informationen kommer mejl med formulär skickas ut till nyantagna och internationella studenter om vilka information främst saknas.

För att göra det här lättare till kommande år lades förslaget fram att skriva en motion till KF om att ordförande ska få ta del av denna medlemsinformation från THS.

3. Granskning av slutna eller aktuella kontrakt

Ingen information fanns att gå igenom under denna punkt.

4. Nuvarande situation pga Covid-19

a. Generell uppdatering

Se punkt 2.a Accesser på Campus.

b. Framtida \$\$-arbete

SM4 kommer ske på måndag. Efter det kommer det antagligen åläggas interimssval på \$\$\$. Styrelsen ska därför preliminärt boka tisdagen efter tentorna som sista \$\$m. Elin föreslår också ett tillfälle där \$\$ kan sitta tillsammans och skriva överlämningar till \$\$ 20/21.

5. Adjungeringar

a. Magnus Davidsson, KK

Magnus studerar på Data men har under det senaste året varit ledamot i KK.

Mötet beslutade

att adjungera Magnus Davidsson som ledamot i KK inför hösten 2020.

b. Nima Ahanian, KK

Nima har tidigare varit student på KTH och tillhört kemisektionen men har sedan dess slutat sina studier på skolan. Han fortsätter vara aktiv i kemisektionen vilket \$\$ tycker är roligt men han uppmuntras gå med i THS som stödmedlem.

Mötet beslutade

att adjungera Nima Ahanian som medlem i projektgruppen inför höstbilen 2020.

6. OAR4

Enligt styrdokumentet ska \$\$ hålla i två OAR per halvår. \$\$ bestämmer att OAR4 kommer hållas måndagen den 8:e juni, vilket är måndagen efter tentorna. På mötet föreslås det att ta upp: en uppdatering kring verksamheten under rådande förutsättningar, en workshop kring hur man ska göra och hur verksamheten under hösten kan behöva anpassas. Vi kan även hålla en diskussion som försöker besvara frågan "hur kan vi göra vår verksamhet roligare online?". Alfred vill gärna låta organansvariga läsa "guide för ekonomi och bokföring" och få deras input på dokumentet. Elin har inte än tagit fram en guide för gamlingevent som vi har pratat om på tidigare OAR, men visionen är fortfarande att få det klart innan hösten.

OAR middag kommer ske lördag den 5:e september istället för under våren.

Love Wiklund gick med i mötet 19:03.

Lou Hellquist lämnade mötet 19:06.

7. Styrelsens pris

Alla utom \$\$ 19/20 skickades till andra rum i zoom.

\$\$ diskuterade internt vem som ska tilldelas styrelsens pris 2020.

Mötet beslutade

att välja [REDACTED] till styrelsens pris.

8. Överlämningar

\$\$ kommer ha ett informellt möte och skriva överlämningar tillsammans. Datum kommer på slack.

9. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att diskutera.

10. Ansvarsfördelning

Ansvar fördelades.

11. Nästa möte

\$\$m11 kommer att hållas tisdag den 9:e juni.

12. Mötets avslutande

Ordförande Elin avslutade mötet kl 19:32.

13. Orientering

Protokoll \$M10
2020-05-06
Sid 6(6)

Vid pennan, Stockholm 2020-05-07

Sofie Rehnström,
Sekreterare

Justerat, Stockholm 2020-05-08

Ellen Engquist,
Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2020-05-12

Elin Hedberg,
Ordförande